



HSE Policy

It is a key component of our culture, at **Al Qabdah Global Building Contracting**, to construct and operate at all departments in such a way that will ensure the health, safety and environmental protection of all of our Workforce, Clients and surrounding societies. We genuinely believe that HSE great performance is directly proportional to the Organization's long-term success, accordingly we are committed to the following:

- Work in accordance with all the requirements for **OHSAS 18001:2007** and **ISO 14001:2015** and in line with **ISO 9001:2015** as well as, spreading awareness and training whenever necessary
- **QBC** will measure the HSE performance by setting challenging objectives and targets
- All Managers and superintendents or supervisors of **QBC** are responsible for continuously spreading Health, safety and environmental awareness and introducing a culture that will eventually serve in the best of the employees and the organization's success in accomplishing the strategic objectives.
- **QBC** will ensure full compliance with laws of the UAE, in accordance with the Health, Safety and Environmental performance standards expected by our employees and Clients.

أحد أهم العناصر في القبضة العالمية لمقاولات البناء ، هي البناء و التشغيل عبر جميع الأقسام بطريقة من شأنها أن تضمن المحافظة علي صحة و سلامة جميع القوى العاملة لدينا و عملنا الكرام و حماية البيئة و المجتمعات المحيطة بنا. و نحن نؤمن إيماناً حقيقياً ، أن الأداء الجيد في الحفاظ على الصحة و الأمن و السلامة البيئية يتناسب مباشرة مع نجاح المؤسسات و الشركات على المدى البعيد. و بالتالي فإننا ملتزمون بما يلي:

- العمل وفقاً لجميع متطلبات الأيزو 18001:2007 و الأيزو 14001:2015 و تماشياً مع الأيزو 9001:2015 بالإضافة إلى نشر الوعي و التدريب كلما لزم الأمر
- ستقوم شركة القبضة بقياس مستوى أداء الصحة و الأمن و السلامة البيئية من خلال وضع أهداف صعبة
- جميع مدراء و مشرفي القبضة مسؤولون عن نشر الوعي بالنسبة للصحة و الأمن و السلامة البيئية بشكل مستمر و إدخال هذه الثقافة التي من شأنها في نهاية المطاف أن تخدم في صالح الموظف و نجاح الشركة في تحقيق أهدافها الإستراتيجية
- سوف تحرص شركة القبضة على الالتزام التام بقوانين دولة الإمارات العربية المتحدة ، وفقاً للمعايير الخاصة بالصحة و الأمن و السلامة البيئية و وفقاً للمستويات المتوقعة من موظفينا و عملنا الكرام

Eng. Abdulraheem Almasri
Managing Director

